
 

 

Protokoll – Styrelsemöte 

CIF-nr G38444279 Org.nr G1/S1/8273-96/F 
 

Tid:  Fredag 14 februari 2025 kl. 14:30 

Plats:  Svenska Kyrkan 

Närvarande:  Christer Abrahamsson, Jan Olaf Johansen, Kent-Inge Ohlsson, Christina Brockmeyer, 

 Lena Sandahl, Lennardh Nilsson, Mailis Alvarsson 
 

§ 1  Mötets öppnande 

 

§ 2  Val av mötesfunktionärer 
  President Christer Abrahamsson 
  Sekreterare Mailis Alvarsson 
 

§ 3  Fastställande av dagordning 

 
§ 4  Genomgång av Besluts- och aktivitetslogg 

• Klubbens historia, ansvarig Lena. Klart 15 september.  

• Funktionärslista, ansv Mailis. Löpande. Mailis och Christina går igenom den inför 

 Funktionärsmiddagen. 

• Marknadsföring av klubben, ansv Kent-Inge. Klart 15 september. 

• Plastbrickor till medlemskort, Lennardh ansv, har hittat och tar in prisuppgift för 
 350 st till nästa säsong. Klart 1 oktober. 

 

§ 5  Ekonomisk uppdatering 

I dagsläget har vi 276 medlemmar. 

Klubbens ekonomi fortsatt god även om medlemsantalet är lägre än budgeterat antal, detta 

innebär att vi bör se till att inte överskrida budgeterade kostnader och på sikt behöver 

kostnaderna anpassas till medlemsintäkterna.  

  

§ 6 Verksamhetsområdenas status 

  

 Vandringen (Jan Olaf) 

 Har 20-30 deltagare per aktivitetstillfälle. 

  

 Bridge (Christina) 

 25-30 spelare per spelkväll, stort intresse och deltagandet har ökat. 

 

 Golf (Mailis) 

 På Los Lagos i snitt 12 spelare per gång, på Los Palos ca 35 spelare fördelat på 2 

speldagar. Nya funktionärer har tillkommit som hjälper till. 

 

 Boule (Lennardh) 
Lennardh informerade från boulemötet, Boulekommittén är mycket aktiv och har 
hittills haft totalt 98 betalande splelare. 



 

 

 Övrigt 

 Blomstervandring blir 24 februari, info utlagt på fb och hemsida. Ca 12 anmälda nu. Kirsti 

ansvarig. 
 

Styrelsen är imponerad över kvalitén och engagemanget på samtliga våra 
aktiviteter, vilket kan tillskrivas våra fantastiska ledare. 
 

§ 7   Mötespunkter 
  
 Beredskapsplan 

 Kent-Inge deltog på Beredskapsmöte.  
Beslutades göra upp en beredskapsplan för klubben. Ansvarig Kent-Inge. Klart 15 
september 
  
Skrivelse från två medlemmar 
Kompletterande och klargörande frågor har ställts till de som inkommit med skrivelsen. 
Eftersom styrelsen inte har fått några svar eller återkoppling på frågorna finns inte tillräckligt 
underlag för att hantera skrivelsen. Christer informerar berörda om att styrelsen välkomnar 
förslag till utveckling av föreningen men behöver konstruktiv dialog, för att kunna ta det 
vidare. 
 
Rutiner när medlemmar avlider 
 Beslutades fortsätta som nu, på årsmötet tända ett ljus för alla som inte längre är med oss 
och hålla en tyst minut. Aktiviteterna där den avlidna varit aktiv kan ha egna rutiner för detta.
   

  Valberedning 
 På årsmötet lyckades vi inte få till en valberedning, vilket innebär att styrelsen och övriga 
medlemmar behöver hjälpas åt med förslag till nästa årsmöte. 
  

 Medlemskort  
Mailis gör ändringar enligt inkomna synpunkter och skickar ut medlemskortet för koll till 
styrelsen.  
Beslutades trycka upp 325 kort. Klart 15 september. 

 

§ 8   Övriga frågor 

 Barn på fest diskuterades och beslutades att barnet ifråga tillsammans med sina anhöriga 

är välkommen på vårfesten, barnet betalar halv avgift och behöver ej vara medlem. 

Expedition - Uppmanades att skriva underlag på expeditionen läsligt. 
 

§ 9  Nästa möte 

 Blir den 14 mars kl 10:30 efterföljt av en arbetslunch med aktivitetsledare. 
 

§ 10  Mötets avslutande 
 Presidenten tackade för visat intresse och avslutade mötet.                                            

  
 Mailis Alvarsson   Christer Abrahamsson  
 Sekreterare    President 


